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Fullmäktige 24.01.2022 § 10 
 
 
§ 10 
Fråga on situationen för racketsporthallar i Hagalund 

 
Beredning och upplysningar: 
Ikävalko Jarmo 
 
 fornamn.efternamn@esbo.fi 
 Växel 09 816 21 
 

Förslag Stadsstyrelsen 
 
Fullmäktige antecknar redogörelsedelen för kännedom som svar på 
Meri Löyttyniemis och Mervi Katainens m. fl. fråga 25.10.2021 om 
situationen för racketsporthallar i Hagalund och konstaterar att frågan är 
slutbehandlad. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Fullmäktige: 
Stadsstyrelsens förslag godkändes enhälligt. 
 

Redogörelse Ledamöterna Meri Löyttyniemi och Mervi Katainen samt 28 andra 
ledamöter lämnade 25.10.2021 en fråga om att trygga idkandet av 
racketsporter och föreningarnas långsiktiga verksamhet i Hagalund och 
på andra håll i Esbo på ett hållbart och ändamålsenligt sätt. 
 
Ledamöterna ställer följande frågor:  
 
Hur garanterar man förutsättningarna för racketsportföreningarna i Esbo 
i Stor-Hagalund på ett ekologiskt och ekonomiskt hållbart sätt? 
Kommer staden att fortsätta hyresavtalet för Tapiolan Tennispuisto fram 
tills att en ersättande racketsporthall färdigställs? 
 
Det torde vara möjligt att förlänga hyresavtalet för Tapiolan 
Tennispuisto efter år 2023 med hänsyn till planläggningsprocessen. 
Dessutom möjliggör detaljplanen Hagalunds idrottspark byggande av en 
hall för racketsporter i idrottsparken på ett ekologiskt och ekonomiskt 
hållbart sätt. En privat aktör har ansökt om en reservering för byggandet 
av en hall. Detaljplanen har dock inte vunnit laga kraft i området på 
grund av besvär över den. Därför har reserveringen inte framskridit och 
den har inte behandlats i stadsstyrelsens lokal- och bostadssektion. 
 
Hyresavtalet för Tapiolan Tennispuisto upphör 31.12.2023 enligt uppgift 
från projektchef Antti Mäkinen vid balansenheten för Hagalund. 
Planläggningen av området pågår dock, och det är inte realistiskt att det 
byggs i tennisparkens område inom de närmaste åren. Därför kan 
hyresavtalet för Tapiolan Tennispuisto förlängas efter 2023 inom de 
gränser som planläggningsprocessen i området tillåter. 
  
Detaljplanen för Hagalunds idrottspark gör det möjligt att utöver en 
fotbollsstadion, en allaktivitetshall och nya bollplaner bygga en hall för 
racketsporter i idrottsparken. Detaljplanen har dock överklagats hos 



Helsingfors förvaltningsdomstol. Den har således inte vunnit laga kraft. 
Av ovan nämnda skäl har inte heller planeringen av en hall för 
racketsporter inletts.  
 
I Hagalunds idrottspark finns det för närvarande i lokaler som ägs av 
Esport yhteisöt möjlighet att utöva tennis, badminton och squash. 
 

Beslutshistoria 
   
Stadsstyrelsen 20.12.2021 § 454 

 
Förslag  Stadsdirektör Jukka Mäkelä 

 
Stadsstyrelsen föreslår för fullmäktige att fullmäktige antecknar 
redogörelsedelen för kännedom som svar på Meri Löyttyniemis och 
Mervi Katainens m. fl. fråga 25.10.2021 om situationen för 
racketsporthallar i Hagalund och konstaterar att frågan är 
slutbehandlad. 
 

Beslut Stadsstyrelsen: 
Föredragandens förslag godkändes enhälligt. 
 

Idrottsnämnden 02.12.2021 § 20 
 
Förslag  Idrottsdirektör Martti Merra 

 
Idrottsnämnden föreslår för stadsstyrelsen att fullmäktige antecknar 
redogörelsedelen för kännedom som svar på en fråga av Meri 
Löyttyniemi och Mervi Katainen samt 28 andra ledamöter 25.10.2021 
om situationen för racketsporthallar i Hagalund. 
 

Beslut Idrottsnämnden: 
Föredragandens förslag godkändes enhälligt. 
 
 

Beslutshistoria 
   
 
Bilaga 

  
 
Tilläggsmaterial 

- Valtuustokysymys Mailapelihallien tilanne Tapiolassa 
 
För kännedom 

  


